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Gemeenteraad  Gooise Meren 
 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard  (in plaats van telefonisch contact) 

Van : Lars Voskuil, PvdA Gooise Meren 

   
Datum indiening : 11 december 2017 
   
Betreft : Prestatieafspraken Woningcorporaties - VERVOLG 

 

    
   
Beantwoording wordt 
standaard op BIS gezet 

 o (hier aankruisen als u dit niet wilt!) 

   
Datum toezending 
antwoord 

: 18 december 2017 

 
Vragen: 
 

Edelachtbaar College, 
 
Op 29 november stelden wij vragen over de totstandkoming van de prestatieafspraken met de 
woningcorporaties en huurdersorganisaties. Op 5 december ontvingen wij de beantwoording van 
het College. Wij hebben helaas moeten constateren dat de beantwoording geen antwoorden op de 
gestelde vragen bevatte. 
 

Vandaar dat wij de volgende vervolgvragen stellen, met het verzoek deze concreet te 
beantwoorden: 
 

1. Kunt u bevestigen dat er een impasse is in de onderhandelingen over de nieuwe 
prestatieafspraken? 
Antwoord: 
Er is geen sprake van een impasse. De onderhandelingen om tot prestatieafspraken te 

komen lopen nog.  
 

2. Wij hebben inmiddels begrepen dat dit onder andere het verschil van mening betreft over 
het gebruik van ‘betaalbare woningen’ (huur + koop) versus ‘betaalbare HUURwoningen’ 
(alleen huur), of woorden van gelijke strekking, betreft. Kunt u dit bevestigen? 
Antwoord: 

Zoals reeds aangegeven in de beantwoording van uw vragen op 5 december 2017 is 
beschikbaarheid van de sociale (huur)voorraad, specifiek de verkoop van sociale 
huurwoningen en de (beperkte) beschikbaarheid van nieuwbouwlocaties, het belangrijkste 
onderwerp van gesprek. Daarnaast staan ook onderwerpen als betaalbaarheid, 
duurzaamheid, wonen & zorg en leefbaarheid op de agenda. 
 

3. Kunt u bevestigen dat de aard van de impasse(s) onder andere een patstelling tussen de 

onderhandelende partijen op dit punt is? 
Antwoord: 
Zie beantwoording vraag 1. 
 

4. U geeft in uw beantwoording aan dat u er vanuit gaat dat de nieuwe prestatieafspraken in 
februari ondertekend kunnen worden. Wanneer denkt u, voorafgaand daaraan, de nieuwe 
prestatieafspraken in concept aan de raad voor te kunnen leggen? 

Antwoord: 
Tijdens de behandeling van de Perspectiefnota 2018 is afgesproken dat we zouden zoeken 
naar een manier om de raad te betrekken bij de prestatieafspraken. Wij zullen samen met 
de griffie kijken naar de mogelijkheden hiervoor. 
 

Fractie PvdA 

Lars Voskuil 


